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Tilstede var Bo Augustinus, Lene Jensen, Anthon Karlsen, Ebbe Lastein. Fraværende var Sara 

Gaarde. 

• 1. Godkendelse af referat. Referatet fra 01/09/2024 blev godkendt. 

• 2. Økonomi. Der står i øjeblikket 16203 kr. på driftskontoen. 9 medlemmer har betalt 

”Bropenge”. 

Lene forklarede lidt om problemerne som i regnskabet er opført som græsslåning. Nogle af 

grundene har foreningen hidtil ladet slå græs på for at vedtægterne kunne overholdes. 

Efterfølgende har det knebet med betaling ofte fra udenlandske ejere, og desuden er der 

kommet tillæg af bankafgift på overførelse af penge fra udenlandske konti. 

• 3. Kommunikation. Der er stadig nogen, der mener, at de ikke har modtaget information. 

Økonomisystemet indeholder muligheder for at tilkoble hver medlems post med 

oplysninger både om e-mail-adresse og andre nyttige informationer. Ved næste 

rundsending bedes modtagerne angive telefonnummer, berigtige mailadressen, og at 

foreningen fremtidig må benytte den til udsendelser (Privatlivsforordningen, GDPR). 

Bo slår en note op på facebook, Stenbækkerne om, at der vil fremkomme mail og betaling 

af 2500 kr. til broprojektet og senere en medlemsopkrævning, med henvisning til 

hjemmesiden. 

Hjemmesiden forsynes med en uddybning af foreningens måde at kommunikere på 

• 4. Veje og dræn. Foreningen vil rekvirere et læs stabilgrus, så man med trillebør og skovl 

kan deltage i udfyldning af de værste huller i vejene. 

• 5. Klimasikring.  Anthon kontakter Ole for indkøb af store sten til klimasikring. Små sten kan 

vi også bruge som udfyldning bag de store sten, når disse er lagt ud. 

• 6. Affaldsordning. Det ser ud til, at dimensioneringen af affaldspladsen er rimelig. Anthon 

har haft fat i en ”udefrakommende”. 

• 7. fællesområder. Sarah færdiggør kontrakt til Steffen (evt. Sammen med Bo) – og sender 

den til underskrift. 

Bo kan måske overtale en mekaniker til at give foreningens græsslåningsmaskine en 

nødvendig overhaling. Peder Max, Niels Obsen, Steffen Larsen og Bo Augustinus har 

angivet, at de gerne vil slå græsset. 

• 8. Foreningen skur. Ingen bemærkninger. 

• 9. Forskønnelse af området. Anthon tager kontakt til Frank Bagenkop med henblik på at få 

en pris på nedklipning af vegetation, der hindrer udsigt til vandet. 

• 10. Badebro/mosebro. Der afsættes 3333 kr. fra foreningen, som Fælleslauget kan benytte 

med pligt til regningsdokumentation. Det forudsættes, at Klintegaarden på tilsvarende 

måde afsætter et budget på 1666kr. Således kommer Fælleslauget til at råde over et budget 

på 5000 kr. med fordelingen 2/3 og 1/3. 



Bestyrelsesmøde 28/09/2024, kl. 09:30 på Vildrosevej 25 

  Side 2 af 2 

• 11. Fællesarrangementer.  

Arbejdsdag 31/05/2025  

Generalforsamling 06/09/2025 

I indkaldelsen indgår en arbejdsliste. 

• 12. Nye tiltag / projekter  

Forbedring af mosebroens tilstand kan blive et projekt for sig selv. Kan dele af den gamle 

badebro genbruges? 

På generalforsamlingen blev der nævnt Landliggerfest. Hvem er det, og hvem vil stå for 

det? 

• Punkt 13. Næste møder:  

Søndag 30/03/2025 

Søndag 18/05/2025 

Søndag 03/08/2025. 

• 14.Evt. Intet 


